
FAU-møte 28. mars, personalrommet Grunerløkka skole 
 
Oppmøte: 
2C: Jan Erik Bangsund  
3A: Elisabeth Syvertsen   
3B: Lotta Annika Parkkonen  
3C: Emil Huster Eng  
4A: Hanne Nilsen  
4C: Andreas Bjørklund  
5A: Emma Hasselroth 
5B: Wenche V. Paulsen   
6A: Vibeke Skistad   
6C: Morten Iversen  
7A: Jan Erik Bangsund 
7B: Helen Rist 
 
 
Iselin Huster Eng orienterer om Levende Gater-prosjektet. 
 
Iselin Huster Eng (mor i 3C) har tatt initiativ til «Levende gater»-prosjekt fra 1. 
mai, i Nissens gate (gaten nedenfor skolen, hovedinngangen). Kort 
oppsummert går prosjektet ut på å stenge gaten for trafikk i mai og juni, slik at 
barna på dagtid kan leke her. Og generelt blir det et større gågatepreg med 
grønne vekster og færre biler. 
Vibeke har tilsluttet seg prosjektgruppa, i tillegg til et par andre foreldre 
utenfor FAU, og de har hatt møter med plan- og bygningsetaten.  
Prosjektet er på gang, totalt er det ti prosjekter i Levende Gater-paraplyen, 
hvor vårt ved Grunerløkka skole er en av satsningene. Byrådet bruker penger 
på dette, minst 38 000 kroner (som er minstesatsen). Det er også søkt om 
grønne midler fra bydelen.  
Det blir økt fokus på renhold i gata, med såkalte byverter som feks skal rydde 
søppel.  
Det har vært dialog med elevrådstyret, alle etatene har gitt tommel opp. Nå må 
vi finne ut hva vi skal fylle gatene med.  
Det har vært møte med nabogårdene som ligger mot Nissens gate, for å få 
innspill.  Kommentar fra FAU (Morten):  Dette er et foregangsprosjekt. 
 
Iselin: Vi planlegger åpningsmarkering 5. mai for barna, kan noen hjelpe til med 
dette? Vibeke: Skal vi innkalle foresatte til allmøte over påske, for å snakke om 
dette og om Hjertesone samtidig?  



Spørsmål fra FAU: Har dere snakket med kommunen om sommerjobb-
potensiale? Svar: Dette pågår før sommerferien. 
Plantekasser: Muligheter for at hver klasse får en plantekasse hver. Vibeke 
snakker med rektor om dette.  
Iselin: Vi må formalisere avtalen med skolen. Rektor sier at skolen kan ivareta 
plantekassene gjennom sommeren.  
 
Oppdateringer pågående aktiviteter  
 
Etablering av ny komite for skoledisco v. Wenche 
Vi har fått midler for 2023. Det vil søkes igjen ved utløpet av året for midler for 
2024, da blir det søkt om en enda høyere sum. Vi trenger en komite: Det finnes 
et etablert system, tentativ dato i desember. 4.- 7. trinn. Ønsker noen å ta insj? 
Vi ønsker å sende ut skolemelding om dette. FAU-leder følger opp.  
 
Hei-kampanje v. Vibeke  
Minner om at vi er en hei-skole, og at dette skal tas opp med rektor. Fokus på 
dette gjennom året, ikke oppleves som et kortvarig prosjekt. På samme måte 
som vi er en mobilfri skole, skal vi være en hei-skole. Foreslår skolemelding om 
dette, diskutere med rektor på neste møte. 
 
Inkludering og foreldrekafe v. Elisabeth og Vibeke 
Elisabeth har snakket med den frivillige organisasjonen MIR, som vil bidra til 
leksehjelp for foreldre og barn. Lavterskeltilbud som vi kan få i gang ganske 
kjapt. Elisabeth følger opp. Barn kan ta med sine lekser, foreldre kan ta med 
seg sine oppgaver. Det er også pågående samtaler med leder i frivillig.no og 
LIM.  Elisabeth følger opp. Vil ha åpne dager og samlingspunkter. MIR har feks 
datakurs.  
 
Hjertesone og trafikk rundt skolen v. Vibeke  
Vibeke orienterer om hjertesone-prosjektet, som er søkt om og vedtatt. 
Hjertesone-skoler skal jobbe for å redusere trafikken rundt skolen, og sette i 
gang evt tiltak som reduserer fart og fare for ulykker. Mer miljøvennlig og 
større hensyn til myke trafikkanter, er fokuset.  
Det blir da feks slutt på å slippe av barna rett utenfor skoleporten, der skal det 
ikke være kjøring. Det kommer forslag om nye drop off- soner. 
https://www.tryggtrafikk.no/opplaering/skole/hjertesone/  
 
Se forøvrig vedlagte Powerpoint for mer detaljert info. 
 

https://www.tryggtrafikk.no/opplaering/skole/hjertesone/


Kommentar fra Wenche: Takk for at det er søkt om hjertesone og fantastisk at 
det har gitt resultater.  Alle som jobber med å utvide areal på skolene i 
nærområdet bør møtes. Vi bør ha en gruppe som deler informasjon på tvers.   
 
Skolegård v. Emil 
Det er søkt midler fra KORO (kunst i det offentlige rom). Har ikke fått 
tilbakemelding ennå.  
 
17. mai-feiring v. Wenche 
4.-klasse har ansvar for praktisk gjennomføring av arrangementet. Det er 
nedsatt en komite, bestående av rektor, foresatte på 4. trinn, skolekorpset og 
venneforeningen. Det avholdes komitémøter en gang i måneden og det er gode 
planer for gjennomføringen. Men, det krever at alle foresatte på trinnet 
engasjerer seg på en eller annen måte, dette er fellesskaps-arbeid og 
teambuilding. Skolen forsøker å involvere mottaksklassen.  
 
Dagravning v. Emma   
Emma har sendt ut mail med informasjon vedr datoer for hver klasse. 
Anbefaler å verve foresatte i god tid. Det bør gå ut skolemelding når det 
nærmer seg.  
 
ILagring, dokumentasjon, og infoflyt i FAU  
Arild kunne ikke komme i dag, dessverre. 
 
 
Eventuelt  
Spørsmål: Er det nye retningslinjer for å hjelpe barn med skoleevegring? Er 
skolen fornøyd med tilbudet til denne gruppa? Status og tiltak. Skolen er pliktig 
å gi tilbud til alle elever. FAU tar spørsmålet videre til rektor.  
 
Etter møtet gikk flere til Noahs Ark for uformell samling.  
 
Neste FAU-møte er 2. mai 2023. Innkalling blir sendt ut i forkant.  
 
 
På vegne av FAU-styret,  
Andreas Bjørklund 


